
3.10 OV vervoersplan 2021

SP:
De SP is het in grote lijnen eens met de inhoud van de memo. Wij vinden het niet verstandig om tot 
nader order een en ander uit te stellen omdat er dan mogelijk in korte tijd een nieuw vervoersplan 
moet worden gemaakt waarbij het risico groot is dat de reizigers onvoldoende geconsulteerd 
worden. Het lijkt ons beter dat we gewoon helemaal een jaar overslaan. Dan weet iedereen gewoon 
waar hij aan toe is. Graag de reflectie van de gedeputeerde.

Antwoord: 
Afhankelijk van het moment waarop het vervoerplanproces weer opgestart kan worden zullen we hier 
een passend besluit over nemen. Het kan bij voorbeeld ook mogelijk zijn dat sommige kleine 
aanpassingen, die ook door reizigers gewenst zijn, toch binnen de beperkingen kunnen. Ik informeer u  
wanneer er meer bekend is.

GroenLinks:
"Het opstellen van een vervoerplan 2021 is vanwege alle onzekerheden op dit moment volgens ons 
weinig zinvol."
Is dit ook de mening van de vervoerders? En is ook de mening van het ROCOV hierin gepeild?

Antwoord: 
Het besluit is mede op aangeven van en in goed overleg met de vervoerders genomen. Het ROCOV 
heeft begrip voor het besluit.   


